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ДО
Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 
КМЕТ НА СОФИЯ

ЧРЕЗ
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА СТОЛИЧНИЯ
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

На основание чл. 129, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на Столичен 
общински съвет, моля дами отговорите устно и писмено на следващата сесия на Столичен 

общински съвет на следното питане, което да бъде включено в Дневния ред на СОС:

ПИТАНЕ
от

Николай Николов - общински съветник от „БСП за България” в СОС

УВАЖАЕМА Г-ЖО ФАНДЪКОВА,

Настоящото питане е породено от сигнали на граждани, живеещи на бул. „Генерал Скобелев", 
в пряка близост, по-точно на 3.69 м. до „временното“ трамвайно трасе, изградено над подлеза 
пред НДК.
Навлизаме в дванадесетата година на това „временно“ трамвайно трасе, което трябваше да 
бъде в експлоатация до изграждането на П-ри метродиаметьр на бул. „Витоша“ и бул. 
„Патриарх Евтимий“ (вече отдавна изградени).
При извършен оглед на място установих, че трамваите не спазват ограничението за скорост на 
движение до 5 км/ч. Успях да вляза в един от входовете на жилищните кооперации и там 
определено се усещат и вибрациите, и шумът от движението на мотрисите, особено на по- 
старите модели.
Този дискомфорт. в който живеят хората, е причинен от Столична община, и е абсолютно 
безобразие, че проблемът с „временното“ трамвайно трасе не е разрешен въпреки всички 
медийни заявки и обещания през последните години - от 2016 г. досега.

Моля да ми отговорите на следните въпроси:
1. Кога ще бъде премахнато „временното“ трамвайно трасе, което е в непосредствена 
близост до жилищните сгради?
2. Колко време ще траят техническите дейности по премахванез о на „временното“ 
трамвайно трасе и на каква стойност ще възлезат?
3. Упражнява ли се контрол и предвиждат ли се санкции за водачите на трамваи, които 
не спазват ограничението на скоростта на движение на мотрисите от 5 км/ч.?
4. Ще има ли компенсации за живеещите в непосредствена близост до „временното“ 
трамвайно трасе?

София С уважение,“ т
11.03.2022г. Николай Николов
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